

Max Ladenburger Söhne Heimatsmühle GmbH & Co. KG

Heimatsmühle 1
D - 73433 Aalen

Tel.: +49 7361 9151 - 0

Fax: +49 7361 9151 - 10

E-Mail: info@heimatsmuehle.com

Internet: www.heimatsmuehle.com



Firmenprofil / Our profile

Mit dem Namen Heimatsmühle verbinden unsere Kunden hohe Erwartungen. Unsere Mehle und Lebensmittel stehen für Geschmack, Gesundheit und Genuss. Seit über 200 Jahren bezieht die Heimatsmühle ihr Getreide für die Packungen der Heimatsmühle-Qualitätsmarkenmehle vorwiegend von Lieferanten aus Baden-Württemberg und Bayern. Das ist Traditionspflege, die der Qualität dient.

Wir haben Respekt vor der Natur. Deshalb pflegen wir ein naturnahes Konzept mit vielen Facetten: von der Sortimentsgestaltung über die landwirtschaftliche Nutzung unserer Flächen bis hin zur jährlichen Vergabe unseres Natur- und Umweltschutzpreises.

Our customers tie high expectations with the name "Heimatsmuehle". Our flours and food products stand for taste, health and indulgence. Since 200 years the grains and cereals for the "Heimatsmuehle" premium flours are mainly delivered by neighbouring suppliers from Baden-Wuerttemberg and Bavaria. We care about tradition in order to serve quality. And we respect nature. Therefore, we cultivate a near-natural concept with many facets: from the range of products via the agricultural use of our areas to the annually awarding of our nature- and environmentalism-prize.

Sortiment / Range

Mehle, Bio-Mehle, Müsli, Nudeln, Wurst - & Fleischwaren

flours, organic flours, muesli, noodles, meat & sausage specialties

